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Møtet ble benyttet for å gi status på arbeidet med ny praksisperiode i den kommunale helse- og 
omsorgtjenesten. 

• De tre tjenestespesifikke gruppene – sykehjem/KAD, legevakt og 
helsestasjon/skolehelsetjeneste – fortsetter sitt arbeid. Man er nærmere en avklaring på 
kapasitet i de ulike tjenestene. 

o Koordinerende gruppe (gruppeledere og sekretærer) drøfter hvordan kapasitet 
påvirker studentene samlede praksisperiode med tanke på varighet og rotasjon. 

 

Legevaktgruppen 

• Utformet et opplegg for 10 studenter i uken, over åtte uker, to ganger i året. Dette er for 
mange studenter til at man kun kan basere seg på studentlegevakt i Solheimsviken. Det er 
dermed laget et ganske ambisiøst opplegg som også gjør bruk av bydelslegevakter (til dels 
også på kveldstid), legebil, triage, og medlytt på 116 117-telefonen.  

• Bergen legevakt poengterer at dette vil medføre kostnader på anslagsvik 2,5 – 3 millioner, 
først og fremst knyttet til lønn. Det er behov for en hel overlegestilling, og også 
stillingsressurser knyttet til sykepleier- og sekretærfunksjoner. Uklart hvem som skal ta 
regningen 

o Finansiering av praksis er et avgjørende element i planleggingen, men ansvaret for å 
klargjøre dette er lagt til et høyere organisatorisk nivå ved UiB og Bergen kommune. 

• Legevakten skal levere nærmere estimater for kapasitet og kostnader til 1. mars. 

Helsestasjon/skolehelsetjeneste 

• Utredningen viser så langt at det ikke er sannsynlig at man kan tilby denne typen praksis 
til alle studentene i et kull. 



o Ideellt sett vil gruppen gå inn for 24 studenter i to uker, eventuelt et større antall 
i en uke. Men det er utfordrende å gi god veiledning på helsestasjon – det er 
færre lokasjoner og veiledere, og alle aktuelle stillinger er heller ikke besatt. 

 

Sykehjem 

• Sykehjemmene har generelt sett best kapasitet av de aktuelle tjenestene, og vil kunne 
tilby praksisplass for alle studentene i en eller to uker. 

 

Datasystemer i tjenestene 

• En felles utfordring er at de ulike tjenestene benytter ulike datasystemer til 
journalopptak og loggføring. Opplæring i disse vil spise av tiden til praksis. 

o Dersom noe av opplæringen kan foregå som e-læring/videoinstruks i forkant vil 
det være en fordel. 

o Erfaringen fra andre studenter/ferske leger er at de tar dette raskt, men her skal 
de omstille seg tre ganger i løpet av perioden. 

 

Pilot våren 2025 

• Det arbeides med en mulig pilot av ny praksis i januar 2025 – dette vil i så fall tilbys til 
studenter på kullet over, som et elektivt emne.  

• Her må man satse på et forholdsvis beskjedent antall studenter, kanskje så få som 10 
stykker. Frivillig rekruttering. 

 

Neste møte 

Tirsdag 19. mars, digitalt. 

 

 

21.02.2024 EIDA 

 

 


